

# SSRK GÄVLEBORGSÄVDELNINGEN

	<b>Protokoll från styrelsemöte</b>
Datum:	2016-05-02
Tid:	19.00
Plats:	Skype
Närvarande:	Lajla Rydberg, Anneli Jokinen, Marit Hedström, Carola Eriksson, Chatrin Molin, Lena-Karin Bohlin, Leila Harmsund ,Astrid Wallström
Från sektionen:	Lajla Rydberg,
Förhinder:	
Adjungerad:	
§ 1	Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.
§ 2	Till justerare utsågs Carola Eriksson
§ 3	Dagordningen godkändes
§ 4	Föregående protokoll lades till handlingarna
§ 5	Uppdragslistan gick igenom.
<b>Skrivelser</b>	
§ 6 Inkomna	
<b>SSRK</b>	Protokoll avelskommittén 15-12-10 Protokoll FB-RK 15-12-09 Protokoll FB-RK 16-01-06 Protokoll FB-RK 15-11-11 Protokoll RJK 15-12-22 Protokoll SJK 15-11-25 Protokoll UK 16-01-11 Protokoll UK/DUG 15-11-28 Protokoll UK/DUG 16-01-24 Protokoll HS möte 16-02-06-07 Protokoll Viltkommittén 15-10-22 Bilagor till HS möte 16-02-06-07 Medlemstatistik Mars 2016 Uttagning till SM 2016 Inställt Seminarium – avel- Funktionärsträff 2016 Datum för kommande möten 2016-2017 Medlemsstatistik per april 2016

<b>SKK</b>	Protutdrag UtstK nr 2-2016 /2016-03-31 Policyfrågor Protutdrag UtstK nr 2-2016 /2016-03-31 §38 Protutdrag JhK nr 2-2016/2016-04-07 §21 Protutdrag JhK nr 2-2016/2016-04-07 §27
<b>Övriga</b>	
§ 7 Utgående	
§ 8 Ekonomi	Utställningen gick bra. Balans rapporterades av Carola.
§ 9 Hemsidan	Allt verkar fungera väl. Kristina Bolin har avgått som suppleant i styrelsen men kvarstår som hemsidesansvarig.
§ 10 Apportören	Manusstopp 1 augusti.
§ 11 Sektionen	Sektionen framför en önskan om att ta bort vandringspriserna. Styrelsen har inget att invända, men vi ska först gå igenom statuterna för varje vandringspris.
§ 12 Utbildning	Nybörjarinternatet blir i Harsa. Anneli har tagit kontakt med Reine Andersson angående A-provsträning, men har inte fått något bestämt besked när detta skrivs. Anneli och Astrid undersöker om intresse finns för provledarutbildning.
§ 13 Utställning	Bordlägges till separat möte den 10 maj, Bollnäs, studiefrämjandet, ca 17.30 Astrid tar med fika.
§ 14 Retriever	Astrid kollar med B-G om provledare måste uppdatera sig. I mitten av juli planerar Henry C att anordna ett WT, som skall gå i avdelningens regi.. Detta blir troligen samma helg som avdelningens utställning på Högbo bruk. Styrelsen anser att det kommer att fungera med båda evenemangen samtidigt. Ev. A-prov 1-2 oktober i Ljusdal. Tollare: Lena rapporterar till nästa möte.
§ 15 Spaniel	Elisabeth ansöker om proven.
§ 16 Viltspår	Chatrin har varit på funkismöte. Chatrin skriver ihop en arbetsordning för viltspårsansvariga. Chatrin kollar upp vad betalningen till domare ska vara,
§ 17 Rep.möte	Ingen från Gävleborgsavdelningen närvarande.
§ 18 Övrigt	
§ 19 Nästa möte	10 maj i Bollnäs. Därefter den 27 juni, 19.00 på Skype
§ 20 Mötets avslutande	Ordförande avslutar mötet.

sekreterare	Lajla Rydberg
ordförande	Marit Hedström
justerare	Carola Eriksson

